
     
Klima og Byudvikling 
Teknik- og Miljøforvaltningen   

   

      

 
Besvarelse vedrørende Københavnerforslag om 
helhedsplan for området omkring Bådehavnsgade 

Medlemmer af Borgerrepræsentationen Line Barfod (Ø) og Astrid Aller 

(F) har den 4. marts 2025 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen i forbindelse med det politiske formøde til Teknik- og 

Miljøudvalgets møde den 10. marts. 2025. 

Spørgsmål 
Kan der laves en mere samlet/overordnet planlægning for området end 

kun fokus på trafik samtidig med at udarbejdelsen af den konkrete 

lokalplan fortsættes? 

Svar 
I forbindelse med udarbejdelse af lokalplanen for Bådehavnsgade har 

forvaltningen udarbejdet en egenartsanalyse, som udover selve 

lokalplanområdet også ser på sammenhængen til de omkringliggende 

områder. Forvaltningen bruger analysen i forbindelse med 

udarbejdelse af bebyggelsesplanen, der danner grundlag for 

lokalplanen. Der vil i lokalplanen således blive medtaget bestemmelser, 

der tilpasser området i forhold til de eksisterende forhold. På samme 

måde vil en planlægning for et større område – en helhedsplan – også 

have indflydelse på planlægningen af lokalplanområdet. 

Derfor vurderes det umiddelbart, at en lokalplan bør afvente 

udarbejdelse af helhedsplanen, hvis resultaterne af helhedsanalysen 

skal afspejle sig i, hvordan lokalplanen udformes. Forslagsstillerne bag 

Københavnerforslaget ønsker, at en helhedsplan for et større område 

omkring Bådehavnsgade skal belyse, hvordan et nyt boligområde kan 

udarbejdes i samspil med det eksisterende område. Svaret er offentligt 

tilgængeligt på Teknik- og Miljøudvalgets dagsorden tilknyttet 

indstillingen, som svaret vedrører. 

Karsten Biering Nielsen 

Vicedirektør 
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